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 Sprawozdanie z zebrania Samorządu UTW AWF we Wrocławiu 
 

     Zebrania Samorządu studentów -seniorów odbyło się dnia 04.12.2018 na wniosek 
Przewodniczącej Samorządu Mirosławy Jarosz Czajkowskiej, na zebraniu byli obecni: 

.       1. Przewodnicząca Samorządu : Mirosława Jarosz Czajkowska 
        2 . V-ce Przewodniczący : Ryszard Mejner    
        3. V-ce Przewodniczący : Zbigniew  Kawalec 
        4. Beata Łupińska -sekretarz 
         5. Bogusława Muszyńska -Skarbnik 
         6. Jadwiga Andrzejewska-Członek Samorządu. 
 Zebranie prowadziła Przewodnicząca Samorządu. Spotkanie było poświęcone   
podsumowaniu dotychczasowej  i dalszej realizacji planu Samorządu w semestrze jesienno-
zimowym 2018r  w zakresie: 
         1.     Współpracy z kierownictwem uczelni w przygotowaniu ślubowania i immartykulacji      
                 dla studentów -seniorów I roku UTW AWF. 
         2.      Współpraca z Sekcją Kulturalną w przygotowaniu  „Otrzęsin” 
         3.      Nie uzyskaliśmy  zgody na założenie subkonta bankowego dla UTW AWF przez  
                   księgowość uczelni AWF.          
         4.       Ela Witkowska  zobowiązała się zaktualizować i uzupełnić kronikę  UTW AWF. 
          5.      Prowadzić nadzór i współpracować w sposób ciągły z poszczególnymi sekcjami. 
          6.      Zachęcić słuchaczy UTW AWF do większej aktywności poprzez utworzenie różnych 
                    kół zainteresowań.   
Program został zaakceptowany przez Samorząd . następnie przystąpiono do głosowania . 
Plan przyjęto jednogłośnie przy 6 osobach obecnych. 
           W drugiej części zebrania Skarbnik- Bogusia Muszyńska przedstawiła budżet Samorządu  
na jego podstawie  przygotowano preliminarz wydatków w semestrze zimowym  2018/2019.                                       
Uzgodniono wydatki na zorganizowanie „Otrzęsin”, niespodziankę mikołajkową ,zakup 
materiałów dla sekcji Decoupage oraz na   zrobienie upominków świątecznych dla 
prowadzących zajęcia , przygotowanie zaproszeń na uroczystość spotkania noworocznego z 
władzami uczelni .Projekt został przedyskutowany i poddany pod głosowanie. 
 Obecnych było 6 osób. 
 Za przyjęciem preliminarza wydatków głosowało 6 osób.  
            7.         Samorząd jednogłośnie podjął decyzje o odwołaniu Spotkania Wigilijnego z 
powodu bardzo małego zainteresowania przez słuchaczy UTW AWF. Zgłosiło się 10 osób. 

Sekretarz 
Beata Łupińska 

 
          

 
 
 



 


